
Obec Podveky 

Zastupitelstvo obce Podveky 

 

Zápis z 10. zasedání Zastupitelstva obce Podveky              

konaného dne 16.9.2023 od 18:00 hodin 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu v Podvekách 

Přítomni:    Iveta Chábová, Karel Kmoch, Ing. Antonín Vlasák, 

Josef Protiva, Ing. Anna Sůvová, Helena Kubičková, 

Rostislav Vizner 

Dále byli přítomni občané obce. 

Omluven:   2 

Zahájení:    18:00 

Ukončení:    20:50 

Zasedání usnášeníschopné: ano 

Zapisovatel:    Veronika Kmochová 

Program: 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení ze 10. řádného 

zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

2. Schválení programu 

3. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

4. Složení slibu nového zastupitele obce Podveky 

5. Projednání zápisu z 8. zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 18.6.2023 

6. Projednání zápisu z 9. zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 30.8.2023 

7. Zrušení knihovny a zřízení „Knihbudky“ 

8. Záměr obce Podveky – prodej pozemku 27/2 a 30/21. 

9. Řešení příjezdové cesty k pozemkům 33 a 34 k.ú. Podveky 

10. Cesta Zalíbená – Podveky 

11. Rekonstrukce rybníka na pozemcích 127 a 128 k.ú. Ježovice 

12. Žádost o omezení dopravy na cestě p.č. 265/2 v k.ú. Ježovice 

13. Žádost o vyjádření k projektové dokumentaci parcely č. 184/11 



14. Pojistná událost rybník Podveky 

15. Úvěr na úhradu skupinového vodovodu a kanalizace v obci Podveky + informace o stavbě  

kanalizace a vodovodu 

16. Dohoda o provedení práce Kronika 

17. Pozemková úprava 

18. Řešení pozemků Zalíbená 749/5, 8, 9 a 15 

19. Termíny kulturních akcí v Podvekách 

20. Digitální technická mapa 

21. Úprava prostoru pro popelnice v Útěchvostech 

22. Rozpočtové opatření č.3 

23. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

24. Informace o objemovém odpadu a bio odpadu 

25. Honební pozemky 

26. Daně z nemovitosti 

27. Odměňování zastupitelů a členů výborů 

28. Diskuse 

29. Závěr 

  



Zahájení zasedání 

Paní starostka Iveta Chábová přivítala přítomné zastupitele obce a občany. Oznámila, že 

zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Přítomno bylo v tuto chvíli 6 zastupitelů. 

Omluvili se páni zastupitelé Mgr. Kulhánek a Mejstřík. Pan zastupitel Ing. Vlasák se 

z důvodu nevolnosti ze zasedání preventivně omluvil, ovšem nevyloučil, že se v průběhu 

zasedání dostaví. Zastupitelstvo obce bylo tudíž usnášeníschopné. 

Paní starostka představila přítomným zastupitelům a občanům svoji novou asistentku 

Veroniku Kmochovou. Dále informovala, že paní M. rezignovala na funkci zastupitele 

obce Podveky ke dni 6.9.2023. Podle zákona se od dalšího dne stala zastupitelkou další 

v pořadí na kandidátní listině Sdružení nezávislých kandidátů obce Podveky – tedy paní 

Helena Kubičková. 

 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z osmého 

zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

Starostka obce Iveta Chábová určila zapisovatelem paní Veroniku Kmochovou a 

ověřovateli zápisu paní Ing. Annu Sůvovou a pana Josefa Protivu. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení paní 

Veroniku Kmochovou a ověřovatele zápisu paní Ing. Annu Sůvovou a pana Josefa 

Protivu. 

 

2. Schválení programu 

Paní starostka Iveta Chábová seznámila přítomné s návrhem programu v souladu 

s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací o konání desátého 

zasedání zastupitelstva obce Podveky zveřejněnou 7.9.2023 na úřední i elektronické 

desce. Pozvánka byla zastupitelům zaslána e-mailem. 

Pan zastupitel Vizner se vyjádřil, že skoro polovinu bodů v navrženém programu není 

třeba projednávat. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje řádný program dle vyvěšené pozvánky. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 



Zdržel se: 2 (H. Kubičková, R. Vizner) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

V tuto chvíli nebylo možné nic projednat. S tím vyjádřili nespokojenost přítomní občané, 

kterým vadilo, že se důležité věci týkající se jich samotných opět neprojednají (poslední 9. 

zasedání obce Podveky nebylo usnášeníschopné). 

Pan zastupitel Vizner se vyjádřil, že na zasedání konaná o víkendech či v dnech, kdy je 

v práci, chodit nebude. 

Poté navzdory nevolnosti dorazil v 18:14h pan zastupitel Ing. Vlasák. Po jeho příchodu 

bylo přítomno 7 zastupitelů. 

Protože dorazil nový člen zastupitelstva, o programu se hlasovalo znovu. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák požádal o doplnění programu o tyto body: 

- Směrnice o veřejných zakázkách 

 

- Daně z nemovitosti 

 

- Odměňování zastupitelů a členů výborů 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod „Směrnice o veřejných 

zakázkách“. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 2 (Ing. A. Sůvová, Ing. A. Vlasák ) 

Proti: 0 

Zdržel se: 5 (H. Kubičková, R. Vizner, I. Chábová, K. Kmoch, J. Protiva) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod „Daně z nemovitosti“. 

Výsledky hlasování: 



Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (H. Kubičková, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod „Odměňování zastupitelů a 

členů výborů“. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (H. Kubičková, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje řádný program dle vyvěšené pozvánky doplněný o 

schválené body navržené panem zastupitelem Ing. Vlasákem. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (H. Kubičková, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

3. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

Paní starostka Chábová navrhla, aby rozprava a diskuse ke konkrétnímu bodu probíhala 

zvlášť. Dále navrhla, aby návrh usnesení byl schvalován v každém bodu zvlášť veřejným 

hlasováním. 

 



Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje vést rozpravu a diskusi ke každému bodu zvlášť. 

Hlasování návrhu na usnesení také u každého bodu zvlášť veřejným hlasováním. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (H. Kubičková, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

4. Složení slibu nového zastupitele obce Podveky 

Paní místostarostka Chábová předala slovo paní Ing. Anně Sůvové. 

Paní zastupitelka Ing. Sůvová v souladu § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzvala paní Helenu 

Kubičkovou ke složení slibu. Před složením slibu paní zastupitelka Ing. Sůvová 

upozornila paní Helenu Kubičkovou, že odmítnutí složení slibu nebo složení slibu s 

výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č.491/2001 Sb. o volbách do 

zastupitelstva obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 

Složení slibu proběhlo tak, že paní zastupitelka Ing. Sůvová přečetla slib stanovený v § 69 

odst. 2 zákona o obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, 

že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce Podveky a jejích občanů a řídit 

se Ústavou a zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzvala paní Helenu Kubičkovou ke 

složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu. 

Paní Helena Kubičková složila slib, který stvrdila svým podpisem. 

 

Návrh na usnesení: 

Nový člen zastupitelstva neodmítl složit slib, ani nesložil slib s výhradou. 

 

5. Projednání zápisu z 8. zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 18.6.2023 

Paní starostka Chábová se zeptala, zda má někdo nějaké připomínky. Nikdo žádné neměl. 

 

Návrh na usnesení 



Zastupitelstvo obce schvaluje zápis z 8. zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 

18.6.2023. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (H. Kubičková, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

6. Projednání zápisu z 9. zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 30.8.2023 

Jedná se o zápis z posledního zasedání, které nebylo usnášeníschopné. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zápis z 9. zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 

30.8.2023. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (H. Kubičková, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Přítomná paní K. upozornila na chybu v tomto zápise. Paní starostka se omluvila, 

poděkovala za upozornění a slíbila opravu. 

 

7. Zrušení knihovny a zřízení „Knihobudky“ 

Stávající obecní knihovna není téměř vůbec navštěvována, proto se plánuje její zrušení a 

nahrazení tzv. „knihobudkami“, které by byly rozmístěny různě po obci. Knihy, které má 

obec půjčené, vrátí. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák požádal o seznam knih, které obci zůstanou a které naopak 

vrátí. 



 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o zrušení knihovny na Ministerstvo 

kultury. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, J. Protiva, H. Kubičková) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8. Záměr obce Podveky – prodej pozemku 27/2 a 30/21. 

Tato žádost o prodej pozemků byla podána již 30.8.2021 a tehdejším zastupitelstvem 

nebyla schválena. 

Paní zastupitelka Kubičková měla otázky ohledně probíraných pozemků a páni zastupitelé 

Vizner a Kmoch jí je zodpověděli. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr obce Podveky o prodeji pozemku 27/1 a 30/21 v 

Ježovicích. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 3 (Ing. A. Vlasák, H. Kubičková, R. Vizner) 

 

Usnesení nebylo schváleno a bylo odročeno 

 

9. Řešení příjezdové cesty k pozemkům 33 a 34 k.ú. Podveky 

Za vedením obce Podveky přišly dvě rodiny, které chtějí obci dát část svých pozemků, 

aby na nich byla vybudována (oddělena plotem) obecní cesta. Po těchto pozemcích by se 



měly vést dodatečné vodovodní přípojky a ty by měly správně vést po obecních 

pozemcích. 

Povrch cesty není podle informací paní starostky důležitý, důležité jsou pouze rozměry 

cesty. 

O samotném převzetí nabízených pozemků se bude hlasovat až na příštím zasedání. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí projednání a řešení příjezdové cesty k 

pozemkům 33 a 34 k.ú. Podveky. 

 

10. Cesta Zalíbená – Podveky 

Na otázku paní starostky Chábové, zda zastupitelstvo někdy v minulosti cestu ze Zalíbené 

do Podvek řešilo, pan zastupitel Vizner odpověděl, že o ničem takovém neví. 

V minulosti mezi Podveky a Zalíbenou vedla cesta, která je v současnosti částečně 

rozoraná. Je nutná pěší přístupová cesta ze Zalíbené do Podvek. 

Paní starostka na téma znovuobnovení této cesty mluvila s různými odbory a experty. 

Nabízejí se dvě možnosti. 

Obec se může pokusit směnit pozemky podél hlavní silnice za zmíněnou cestu. 

Nejjednodušším řešením se ale zdá být obnovení původní cesty. Stačilo by, aby byla 

široka dva metry – má být určena jako pochozí, max. pro cyklisty. V takovém případě 

stačí vyměření a vytvoření jednoduchého projektu. Dále lze tuto cestu např. osázet stromy. 

Na otázku pana zastupitele Protivy, jaký povrch by cesta měla mít, paní starostka 

odpověděla, že může být travnatý. 

Je možné využít některou z dotací vypsaných na začátku příštího roku. 

Paní starostka chce o cestě nejdříve jednat s vlastníky nejbližších pozemků, jestli by jim ta 

cesta nevadila. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák argumentoval chystanou pozemkovou úpravou, které by 

plánovaná cesta mohla překážet. Podle paní starostky bude pozemková úprava nejdříve za 

čtyři až pět let a není pro obnovu cesty Zalíbená – Podveky potřeba. 

Od přítomných občanů se ozval názor, že cesta ze Zalíbené do Podvek je pro děti potřeba 

teď, a ne až za čtyři nebo pět let. 

 

 



Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje jednání obecního úřadu ohledně vybudování cesty 

Zalíbená – Podveky. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, H. Kubičková, R. Vizner) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Ing. A. Vlasák) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

11. Rekonstrukce rybníka na pozemcích 127 a 128 k.ú. Ježovice 

Byla nutná dočasná změna povodňového plánu, s nímž musí obec souhlasit, po dobu 

rekonstrukce. Rekonstrukce by měla proběhnout do konce roku. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje dočasnou změnu povodňového plánu v obci Zalíbená 

po dobu rekonstrukce rybníka. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing., Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, H. Kubičková) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (A. Vlasák, R. Vizner) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

12. Žádost o omezení dopravy na cestě p.č. 265/2 v k.ú. Ježovice 

Jedná se o žádost paní Š., kterou řešilo již minulé zastupitelstvo, a nebylo dosaženo 

žádného přijatelného výsledku pro žadatelku. 

Paní zastupitelka Kubičková se zeptala, jak paní Š. přišla na to, že za ničení přiléhajícího 

domu může právě tato komunikace a vozidla po ní jezdící. Paní Š., která byla na zasedání 

přítomná, odpověděla, že se silnice tlačí na zeď domu, která pak praská. 

Pan zastupitel Vizner řekl, že dodatkovou tabulku, která u cesty je, si přála vyloženě paní 

Š. 



Paní Š. na to odpověděla, že doufala, že budou lidé slušní a budou se cedulí řídit. Podle 

paní Š. zmíněná cesta nesplňuje žádné technické normy, není ani zpevněná. Jedno 

z bývalých zastupitelstev rozhodlo tuto cestu rozšířit, aby po ní mohla jezdit auta, ale 

nezpevnilo ji. Vyzvala proto současné zastupitelstvo, aby hledalo řešení tohoto problému. 

Podle pana zastupitele Protivy jezdí po této cestě nejvíce aut k rodině V, popř. dál přes ně. 

Dalším problémem jsou ještě popelářské vozy, které nemohou jet dolů do Ježovic přes 

rodinu V. 

Paní starostka řekla, že do chvíle, kdy se budou dělat přípojky, které pod touto cestou 

povedou, není možné cestu zpevnit. Paní Š. však o zpevnění cesty nestojí, protože podle 

znalců, s nimiž mluvila, by při zpevnění došlo k dalším negativním zásahům do stability 

poškozeného domu. 

Paní starostka Chábová navrhla odstranit současnou dodatkovou tabulku a nahradit ji 

jinou, která by vjezd dovolovala pouze popelářům. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí projednávání žádosti paní Š. o odstranění 

dodatkové tabulky. 

 

13. Žádost o vyjádření k projektové dokumentaci parcely č. 184/11 

Obec byla požádána o vyjádření. Jedná se o vyjádření k projektové dokumentaci na  

elektrickou přípojku  k pozemku pana V.B. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o vyjádření k projektové dokumentaci na 

parcelu č. 184 na elektro přípojku parcely č. 184/11. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, H. Kubičková, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (R. Vizner, Ing. A. Vlasák) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

14. Pojistná událost rybník Podveky 



Voda z rybníku v Podvekách se prosákla na soukromý pozemek, a proto obec 

kontaktovala pojišťovnu. 

Pan zastupitel Vizner vyjádřil obavu, aby se v budoucnu celá situace zase neopakovala. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák doporučil nechat si udělat odborný posudek, který ale 

pojišťovna nepotřebuje. V současné době obec očekává vyjádření pojišťovny. Byly 

zaslány fotografie pozemku, cenová nabídka na opravu hráze, vyjádření obecního úřadu, 

vyjádření majitelů pozemku. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje řešení pojistné události rybník Podveky. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, H. Kubičková) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (Ing. A. Vlasák, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

15. Úvěr na úhradu skupinového vodovodu a kanalizace v obci Podveky + informace 

o stavbě kanalizace a vodovodu 

Zastupitelé měli 6.9.2023 schůzku se zástupci Komerční banky ohledně úvěru na 

skupinový vodovod a kanalizaci. Úvěr je možné odložit na jaro. 

Jednání s Komerční bankou bylo schváleno na jednom z minulých zasedání ZO. 

Pan zastupitel Vizner se omluvil ze zbytku zasedání a odešel v 19:16h. Od této chvíle bylo 

přítomno 6 zastupitelů. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák se paní starostky zeptal, kolik peněz má obec Podveky na účtu. 

Podle paní starostky Chábové je to momentálně přibližně 7 milionů. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o úvěru na úhradu skupinového 

vodovodu a kanalizace v obci Podveky + informace o stavbě kanalizace a vodovodu. 

 

16. Dohoda o provedení práce Kronika 



Poslední dohoda byla uzavřena v roce 2021, v roce 2022 nebyla. Proto je potřeba udělat 

dohodu na  rok 2022 ještě bývalým vedením. 

Kronika za rok 2021 se bude předčítat na příštím zasedání zastupitelstva. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák měl nejasnosti ohledně počtu odpracovaných hodin paní 

Kubičkové. Paní zastupitelka Kubičková a ostatní zastupitelé se to panu Ing. Vlasákovi 

pokusili vysvětlit a uvedli na pravou míru cenu a počet hodin. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o dohodě na sepisování Kroniky obce 

Podveky. 

 

17. Pozemková úprava 

Paní starostka Chábová by ráda během listopadu pozvala zástupce Státního pozemkového 

úřadu a Ministerstva zemědělství, aby význam tohoto projektu občanům vysvětlili. 

Informační letáky o pozemkové úpravě vedení obce již vyvěsilo, ale nemuselo by být na 

škodu slyšet vše důležité přímo od odborníků. 

Pan místostarosta Kmoch dělá v obci předběžný nezávazný průzkum, kdo by měl o 

pozemkovou úpravu zájem. Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl dát panu místostarostovi 

přímo mandát. S tím se ale počká až po schůzce se zmíněnými zástupci. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o pozvání zástupců Státního 

pozemkového úřadu a Ministerstva zemědělství. 

 

18. Řešení pozemků Zalíbená 749/5, 8, 9 a 15 

Na obci byl ředitel Katastrálního úřadu pan Ing. F., který se zabýval dvojím vlastnictvím 

některých pozemků. ČEZ nechce táhnout kabely přes pozemky, které nejsou v plném 

vlastnictví obce Podveky. 

Stát by rád získal některé pozemky, na které má údajně právo. To se netýká cest, které stát 

slibuje obci vrátit. Vedení obce si tedy musí všechny cesty nafotit. Nedojde-li ke shodě 

obce se státem, hrozí soud, kterému se chtějí obě strany vyhnout. 

Zastupitelé požádali o zaslání dalších potřebných podkladů. 

 

Návrh na usnesení 



Zastupitelstvo obce bere na vědomí přípravu podkladů pro jednání se Státním 

pozemkovým úřadem. 

 

19. Termíny kulturních akcí v Podvekách 

7. října se bude konat „Den pro seniory“ s hudbou, občerstvením a dětským programem. 

Drakiáda bude letos spojena s pečením receptů z jablek a s posezením u rybníka 

v Podvekách. 

Minulou neděli začaly dětské dílničky, které budou pokračovat každou neděli od 14:00. 

Obec by ráda vyzkoušela uspořádat „dýňobraní“, kde by děti dlabaly různá strašidla 

z dýní. 

Zvažuje se i dramatický kroužek, ve kterém by si děti něco nacvičily pro vánoční 

posezení. 

Stejně jako každý rok se i letos bude konat vánoční tvoření a rozsvícení vánočního 

stromečku 1. adventní neděli 3.12.2023. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí pořádání kulturních akcí do konce roku 2023. 

 

20. Digitální technická mapa 

Český úřad zeměměřičský a katastrální obci Podveky poslal výzvu k registraci do registru 

subjektů na digitální technické mapy. Dále to obci poslal ještě Středočeský kraj. 

Jedná se v podstatě o nutnost, obec má povinnost se tam zaregistrovat a už tak učinila. 

Obec Podveky za to má platit 6.000 Kč a zbytek bude dotovat Středočeský kraj (bez 

registrace a bez příspěvku od kraje by to obec stálo 30.000 Kč). 

Podveky nyní čekají na výzvu k dalším krokům a mají velkou šanci dotaci získat. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o digitální technické mapě. 

 

21. Úprava prostoru pro popelnice v Útěchvostech 



Při výstavbě vodovodu by se kvalitní hlína mohla využít k zarovnání prostoru u popelnic 

v Útěchvostech. Následovat by mohly další úpravy v oblasti kapličky. Obci nabídl pomoc 

se zvelebením kapličky sponzor. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák upozornil na to, aby vše proběhlo v mezích zákona. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o postupné úpravě prostoru kolem 

kapličky v Útěchvostech. 

 

22. Rozpočtové opatření č.3 

Paní starostka Chábová seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č.3, která 

zahrnovala mj. smlouvu o veřejně prospěšných pracích. To, co na nich obec proplatí, obci 

vrátí stát. V tuto chvíli stát vrátil Podvekám 83.593 Kč, včetně sociálního a zdravotního 

pojištění. Pracovník údržby tedy obec nestojí nic. 

Dále obec Podveky získala dotaci na provoz prodejny ve výši 80.000 Kč. Příští rok 

požádá obec o tuto dotaci znovu. 

Dva občané si nevšimli, že se pozastavilo vybírání peněz na vodovodní přípojky a poslali 

obci 20.000 Kč. Oba dva se rozhodli, že si tyto peníze u obce nechají. 

Také se řešila dražší pojistka. 

Kromě dotazů na doplňující informace neměl nikdo k tomuto rozpočtovému opatření 

žádné připomínky. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č.3. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, H. Kubičková) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 



23. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství 

Návrh je 1.100 Kč na osobu bez jakýchkoliv slev, kromě těch, které jsou povinné ze 

zákona. 

V současnosti obec vybere 238 tisíc Kč, po zvednutí poplatku vybere 312 tisíc Kč. 

Od dubna příštího roku budou popeláři vyvážet odpad pouze tomu, kdo bude mít na své 

popelnici nálepku potvrzující zaplacení místního poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství. 

Poté se dlouhou dobu řešilo, na kolik takových nálepek na popelnice budou mít občané 

nárok. 

Nakonec se zastupitelé shodli, že nejlepší bude, když každý člen domácnosti platící 

odpady bude mít nárok na jednu nálepku (ať už ji využije, nebo ne). 

Cena jedné nálepky bude 4 Kč. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství, včetně připomínek, které byly probrány na 

zastupitelstvu. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, H. Kubičková) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

24. Informace o objemovém odpadu a bio odpadu 

Kontejnery na velkoobjemový odpad budou přistaveny v Podvekách v sobotu 30. září. A 

V Zalíbené 21. listopadu. Kontejnery na nebezpečný odpad budou přistaveny ve všech 

našich vesničkách 14. října. 

Rozpis sběru najdou občané na nástěnkách ve vesnicích a na webových stránkách obce 

Podveky. 

 

Návrh na usnesení 



Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o objemovém odpadu a bio odpadu. 

 

25. Honební pozemky 

Hrabě Š. obci Podveky doplatil za posledních 10 let pronájem pozemků. 

Obec není proti případně některé honební pozemky prodat, přijde-li na ně zajímavá 

nabídka. S jedním možným zájemcem se paní starostka Chábová a pan místostarosta 

Kmoch setkají v pondělí. 

S možným prodejem pozemků nesouhlasil pan zastupitel Ing. Vlasák. 

O (ne)prodeji se rozhodne na příštím zasedání. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí doplatek za pronájem obecních pozemků. 

 

26. Daně z nemovitosti 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl navýšit daně z nemovitosti podle vzoru některých 

okolních obcí. Současná výše daně je v obci Podveky stejná už skoro 30 let. 

Dále pan zastupitel Ing. Vlasák představil možnosti zvedání daně z nemovitosti, sám 

preferuje vzor Sázava. 

Paní starostka Chábová nenavyšování daně z nemovitosti na příští rok vysvětlila čekáním 

na rozhodnutí státu. Dalším problémem je zjištění, že spousta nemovitostí (většinou chat) 

v obci Podveky nemá evidenční čísla. Obec bohužel nemůže majitelům těchto nemovitostí 

nařídit, aby si udělali evidenční čísla. Musejí si o ně sami požádat. Jedinou vesnicí, ve 

které mají nemovitosti komplet evidenční čísla, jsou podle zjištění paní starostky Ježovice. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl pověřit obecní úřad Podveky, aby dopředu připravil 

návrhy vyhlášky. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje pověření obecního úřadu Podveky připravením dvou 

variant vyhlášky o dani z nemovitosti. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, J. Protiva, K. Kmoch) 

Proti: 0 



Zdržel se: 2 (Ing. A. Sůvová, H. Kubičková) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Paní starostka Chábová řekla, že přesto bude na vyhlášce pro rok 2025 pracovat, aby byla 

včas připravena. 

 

27. Odměňování zastupitelů a členů výborů 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl zavedení tabulkových platů. To znamená, že neuvolněný 

zastupitel by dostával 1.418 Kč Člen výboru není uveden, ale v okolních obcích je to více 

než v Podvekách. 

Od vícero přítomných občanů zaznělo, že když skoro polovina zastupitelů pravidelně 

nechodí na zasedání, nezaslouží si za to ještě zvyšovat plat. Navíc je divné zvyšovat platy, 

když je zároveň potřeba šetřit. 

Paní zastupitelka Ing. Sůvová dala protinávrh – zvýšit plat zastupitelům i členům výborů o 

100 Kč. 

Pan zastupitel Protiva dal další protinávrh – zvýšit plat o 100 Kč pouze členům a 

předsedům výborů, protože ti všichni na zadaných úkolech nějakým způsobem pracují, ne 

o všech zastupitelích se dá říct to samé. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zvýšení platu o 100 Kč pro členy a předsedy 

kontrolního a finančního výboru. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (J. Protiva, K. Kmoch, I. Chábová, Ing. A. Vlasák) 

Proti:  

Zdržel se: 2 (Ing. A. Sůvová, H. Kubičková) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zvýšení platu o 100 Kč pro všechny. 



Výsledky hlasování: 

Pro: 0 

Proti: 0 

Zdržel se: 6 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, H. 

Kubičková) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zvýšení platu podle tabulkového platu. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 1 (Ing. A. Vlasák) 

Proti: 0 

Zdržel se: 5 (I. Chábová, K. Kmoch, J. Protiva, H. Kubičková, Ing. A. Sůvová) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

28. Diskuse 

Na obecním úřadě proběhne revize topení. Hledá se elektrikář, který se vyzná 

v akumulačních kamnech. 

K řízení veřejného osvětlení je potřeba dát zámky, aby v něm nikdo nemohl posouvat 

hodiny. 

Obecní sekací traktůrek na trávu je opravený. 

V ordinaci pana doktora je nově vymalováno. 

Na obecním úřadě se opravovaly záchody. 

Bude se přidělávat 6 dodatečných přípojek, které si budou tito lidé platit sami. 

Obec vyjednává o pronájmu pozemků od Krajské správy na parkování strojů během 

stavby vodovodu a kanalizace v Podvekách. 

Obci chodí žádosti na změnu územního plánu, který je z roku 2021. Další bude v roce 

2026, ale už příští rok by se změny měly začít připravovat. 

Na otázku pana zastupitele Protivy, jak vypadá situace ohledně případné dětské skupiny 

v Podvekách, paní starostka odpověděla, že zřizovatelé mají stále zájem o pronájem 



prostorů učebny a kuchyňky na OÚ. Pro to je ale potřeba vybudovat mj. nové záchody a 

sprchy. Podveky plánují požádat o dotaci. V okruhu 10 kilometrů je v současnosti 25 dětí 

do věku 4 let, které by do takové skupiny mohly chodit. 

Podle pana zastupitele Ing. Vlasáka by bylo lepší volné prostory v budově OÚ využít pro 

obecní byty. 

Podle informací paní starostky Chábové plánuje pan starosta Uhlířských Janovic od 

příštího roku zavést poplatek od obcí za každé dítě přijaté na ZŠ v Uhlířských Janovicích. 

Podmínkou dotace na Jednotku hasičů, jejíž výdaje hradí obec, je minimálně jeden výjezd 

mimo příslušnou obec za rok. To se v případě Podvek nestalo. 

Podle pana zastupitele Ing. Vlasáka je vhodné snížit peněžitou částku, o které může 

starosta obce sám zacházet (šlo o neschválený bod navrhovaný panem zastupitelem Ing. 

Vlasákem). S tím paní starostka Chábová neměla žádný problém. Projedná se to tedy na 

příštím zasedání ZO. 

 

29. Závěr 

 

Paní starostka poděkovala všem přítomným a ukončila zasedání zastupitelstva. 

 

Zapsala dne:     Veronika Kmochová 

 

Ověřovatelé:     Ing. Anna Sůvová 

 

      Josef Protiva 

 

 

 

 


